
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum: 06. 12. 2011 
Miesto a čas konania: zasadačka č. 318, MsÚ v Malackách, 16.30 h – 19.15 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka - podpredseda, Ing. 
Rusňák, Mgr. Habová, PaedDr. Pagáčová, , p. Salajová, PaedDr. Filip (od 16.55 h), Ing. Andil 
(striedavo s účasťou na súbežnej komisii pre financovanie a rozpočet, zúčastnil sa 
prerokovania bodu č. 2. Personálne zabezpečenie športu na meste)   
Ospravedlnená: Ing. Špelicová  
Pozvaný: V. Mihočko, riaditeľ AD HOC 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  

 
Schválený program (za: 6, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 2): 
1. Otvorenie  
2. Personálne zabezpečenie športu v meste                                                                                 
3. Diskusia k materiálom na zasadnutie MsZ dňa 15.12. 2011:                                                 
a) Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej  umeleckej 
školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2012 - Z 164/2011                
b) Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady – Z 165/2011  
c) Návrh IV. zmeny rozpočtu Mesta Malacky na rok 2011 – Z 171/2011 
d) Návrh Rozpočtu Mesta Malacky na  roky 2012 až 2014 – Z 172/2011                                                     
4. Rôzne 
5. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu 1.:  
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
 
K bodu 2:  
K prerokovaniu tohto bodu bol pozvaný p. Mihočko. Ing. Andil skonštatoval, že zo stretnutí 
časti komisie so zástupcami športových klubov, ktoré sa konali v máji 2011, vyplynula 
potreba zriadiť pracovnú pozíciu športového referenta, ktorý by na meste komplexne 
zastrešoval oblasť športu. Tento pracovník by mal byť manažérom, schopným získavať pre 
malacký šport financie, komunikovať so športovými zväzmi, koordinovať a popularizovať 
športové dianie v meste. Riaditeľ AD HOC p. Mihočko pozná situáciu so zabezpečením 
športu i v iných mestách, skonštatoval, že modely fungovania sú veľmi rôznorodé. Komisia 
riešila otázku, či by tento pracovník mal byť zamestnancom AD HOC alebo mesta Malacky. 
Prevažoval názor, že by mal byť zamestnancom mesta. Dlhšia diskusia sa viedla k téme, či by 
prioritou v jeho náplni práce malo byť získavanie financií pre šport alebo organizovanie 
športového života v meste. Prítomní vrátane p. Mihočka sa zhodli, že získavať financie pre 
šport je dnes náročné, s malou úspešnosťou, a preto táto činnosť nemôže tvoriť hlavnú náplň 
práce. Záver bol ten, že ťažisko by malo byť na organizačnej činnosti a propagácii športu. Zo 
začiatku by mohol pracovať na polovičný úväzok, financie na túto pracovnú pozíciu komisia 
navrhuje vyčleniť na rok 2012 z časti rozpočtu pre športové organizácie. 
 



Uznesenie č. 35/2011: 
Komisia navrhuje MsÚ, na základe požiadaviek zástupcov športových klubov na 
stretnutiach s komisiou pre vzdelávanie, mládež a šport, zriadi ť pracovnú pozíciu 
športového referenta na polovičný úväzok s náplňou práce najmä: spoluorganizácia 
športových akcií v meste, spolupráca pri vyhľadávaní projektov, styk s médiami, 
popularizácia a koordinácia športových činností v meste, spolupráca so školami v oblasti 
športu a pod. Komisia navrhuje finančné náklady na takúto pozíciu – orientačne 5700 € 
za rok, vyčleniť v rozpočte na rok 2012 z položky 08 10 – Dotácie pre športové 
organizácie 
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1   
 
K bodu 3: 
Ku všetkým častiam bodu 3 bol pozvaný Ing. Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky. 
Súbežne so zasadnutím komisie pre vzdelávanie, mládež a šport prebiehalo zasadnutie 
komisie pre financie a rozpočet, na ktorú bol tiež pozvaný. Predseda komisie pre financie a 
rozpočet vyžadoval účasť Ing. Adamoviča na celom rokovaní ich komisie, na prerokovaní 
bodov  3 a) – d) sa preto ekonóm mesta nemohol zúčastniť, a to ani na niektorej časti.  
 
K bodu 3a)  
Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej  umeleckej školy, 
dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2012 členom komisie stručne 
predstavila tajomníčka komisie Mgr. Hrnková, ktorá sa podieľala na spracovaní materiálu. 
Uznesenie č. 36/2011 (k materiálu Z 164/2011): 
Komisia berie na vedomie predkladaný návrh VZN a odporúča ho schváliť bez 
pripomienok. 
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1   
 
K bodu 3b)  
Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady komisii priblížil predseda komisie RNDr. Tedla, ktorý sa ako 
poslanec zúčastnil na predrokovaní obsahu materiálu.  
Uznesenie č. 37/2011 (k materiálu Z 165/2011): 
Komisia berie na vedomie predkladaný návrh VZN a odporúča ho schváliť bez 
pripomienok. 
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
 
K bodu 3c)  
Uznesenie č. 38/2011 (k materiálu Z 171/2011): 
Komisia berie na vedomie predkladaný návrh IV. zmeny rozpočtu Mesta Malacky na 
rok 2011 a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
 
K bodu 3d)  
Uznesenie č. 39/2011 (k materiálu Z 172/2011): 
Komisia berie na vedomie predkladaný Návrh Rozpočtu Mesta Malacky na  roky 2012 
až 2014 a odporúča ho schváliť s pripomienkou, aby bola zohľadnená požiadavka 
komisie vyjadrená uznesením komisie č. 35/2011 o zriadení funkcie športového 
referenta. 
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
 
 



K bodu 4: 
1) Mgr. Pašteka oznámil komisii, že sa zúčastnil na stretnutí organizátorov bežeckej Grand 
Prix -  série, do ktorej patrí i Malacká desiatka. Účasť v sérii bude už v roku 2012 
podmienená účastníckym poplatkom obce vo výške 200 €, drahší bude aj rozhodcovský 
servis. 
 
2) RNDr. Tedla poďakoval členom komisie, ktorí sa zúčastnili na organizačnom zabezpečení 
Malackej desiatky. 
 
3) RNDr. Tedla prečítal list Lívie Spustovej Dis. art., ktorý mu bol doručený ako predsedovi 
komisie pre vzdelávanie, mládež a šport. Pani Spustová žiada o súhlas so zriadením 
súkromnej základnej umeleckej školy v Malackách. Podmienkou zaradenia neštátnej 
(súkromnej alebo cirkevnej) školy do siete škôl je i súhlas obce. Ak mesto Malacky dá súhlas 
so zriadením súkromnej školy, v prípade zaradenia školy do siete škôl mu zo zákona vyplýva 
povinnosť financovať z podielových daní i túto školu.  Mgr. Hrnková z referátu školstva MsÚ 
vyčíslila predpokladanú potrebu financovania školy z rozpočtu mesta, ak by škola bola 
zaradená do siete škôl od 1. 9. 2012, ale mesto by na obdobie september – december 2012 na 
žiakov tejto školy nedostávalo finančné prostriedky. 
Uznesenie č. 40/2011  
Komisia zobrala na vedomie informáciu o zámere Lívie Spustovej Dis. art. zriadiť 
súkromnú základnú umeleckú školu.  
Hlasy:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
  
4) Všeobecne záväzné nariadenie mesta Malacky č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike 
mesta, ktoré nadobudne účinnosť 1. januára 2012, obsahuje prílohu s kritériami rozdeľovania 
dotácií na podporu športových klubov. PaedDr. Filip na základe týchto kritérií vypracoval 
dotazník pre športové kluby, ktorý bude slúžiť ako podklad na bodovanie. Pracovnú verziu 
dotazníka predložil na zasadnutí komisie, elektronicky ho rozpošle členom komisie na 
pripomienkovanie. Finálna verzia bude zverejnená na web stránke mesta. 
 
5) Súčasťou vyhlasovania najlepších športovcov za rok 2011 bude i vyhodnotenie 
najaktívnejšej školy v oblasti športu. PaedDr. Filip prerokoval s členmi komisie kritériá na 
vyhodnotenie tejto súťaže, ktoré budú v definitívnej verzii taktiež zverejnené 
 
K bodu 5.: 
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla.  
 
 
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
           predseda komisie 
 
 
Príloha: prezenčná listina 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 07. 12. 2011 


